
PROTOKÓŁ Nr XXVII/12 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 17 grudnia 2012 roku 

  

  
W sesji udział wzięło 14 radnych, 1 nieobecny usprawiedliwiony. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy 

2.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3.     Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

4.     Sołtysi  

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

  

1.     Podjęcie uchwały budżetowej.   

2.     Podjęcie uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie podróży służbowych 

radnych.  

3.     Podjęcie uchwał związanych z gospodarką odpadami. 

4.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

5.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P. Przew. – przedstawił treść uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

Nikt nie wniósł uwag i pytań do uchwały. 

Uchwała Nr XXVII/87/12 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

jako załącznik do niniejszego protokołu. 

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 2 

  

P. Przew. – przedstawił treść uchwały w sprawie podróży służbowych radnych 

Nikt nie wniósł pytań i uwag do uchwały. 

Uchwała Nr XXVII/88/12 

w sprawie zmiany uchwały nr IV/18/07 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 18 stycznia 2007 

roku w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy Łubnice  

jako załącznik do niniejszego protokołu. 

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad.3 

  

P. Przew. – miały być dzisiaj podejmowane uchwały śmieciowe ale nie są jeszcze gotowe, 

proszę Panią Wójt o wyjaśnienie 



P. Wójt – regulamin musi być zaopiniowany prze Sanepid, ponieważ nie mamy takiej opinii 

nie możemy go podjąć, jest jedna z uchwał, która Rada powinna podjąć do końca roku. 

Oprócz regulaminu musi być jeszcze uchwalony wzór deklaracji, termin i częstotliwość oraz 

to co budzi najwięcej sprzeciwu czyli cena. Na Komisjach padł głos żeby nie podejmować 

tych uchwał. Jeśli nie podejmiecie do końca roku to Wojewoda da Wam termin do podjęcia, a 

jeśli nie podejmiecie w tym terminie to Wojewoda da rozstrzygnięcie zastępcze. Nie łudźmy 

się, że cena będzie taka jak my ustalimy będzie to na pewno średnia wojewódzka myślę, że 

gdzieś w granicach 10-12 zł.   

P. Polak – co z kosztami administracyjnymi, czy trzeba będzie zatrudnić 

P. Wójt – minimum ½ etatu trzeba na naszą gminę żeby prowadzić wszystkie wymagane 

ustawą rejestry i sprawozdania. 

P. Polak – dołożyć pracy a nie tworzyć nowego etatu, pozwalniać emerytów a zatrudnić 

młodych. 

  

Ad. 4 

  

P. Wójt – poprzednia sesja była 20 dni temu więc i nie wiele się działo, inwestycje w zasadzie 

są pokończone. Głównym tematem pracy Wójta była gospodarka śmieciowa, nawet Konwent 

Wójtów też był poświęcony temu tematowi.  

  

Ad. 5 

  

P. Wójtowicz – składałam wniosek o tę drogę w lesie czy coś jest w tym temacie zrobione 

P. Wójt – rozmawiałam z Nadleśniczym, nie są od tego żeby nie partycypować w kosztach ale 

najlepiej by było żeby im przekazać na własność toby robili. Nie ma się tak co spieszyć z tą 

drogą bo może tamtędy będzie musiała iść nitka kanalizacyjna 

P. Kobos – skoro jesteśmy przy drogach to ta droga do Kogutka jest w fatalnym stanie 

pasowałoby cos z nią zrobić 

P. Wójt – w sumie cały czas inwestujemy w tą drogę a droga nie jest nasza tylko Oleśnicy 

P. Bryk – mam propozycję żebyśmy się wybrali do Wójta Oleśnicy i wspólnie ją zrobili, bo 

przecież przy niej mieszkają tylko nasi ludzie. 

P. Wójt – nie widzę przeszkód, tylko nie teraz bo jest okres świąteczny może na początku 

stycznia 

P. Gromny – mam uwagę do zbierania pieniędzy za śmieci, możemy roznieść decyzje ale 

wpłacać w innym terminie niż podatek, bo jak zapłaci podatek to nie będzie miał na śmieci. 

P. Pawełek – chodzi mi o drogę Gościniec, pisaliśmy pismo, na poprzedniej sesji ustalane 

były drogi do remontu a o tej drodze nikt nic nie mówił 

P. Wójt – radni wybierali drogi powodziowe do remontu, ta droga nie jest powodziowa. Będą 

jeszcze środki zewnętrzne na drogi dojazdowe do pól i ewentualnie z tego będzie można 

zrobić. Pismo trafi na Komisje Finansów, Rozwoju Gminy i Rolnictwa to się rozstrzygnie do 

końca marca, którą drogę z tych środków będziemy robili. 

P. Przew. – teraz ma być robiony projekt na sieć kanalizacyjna może by zrobić z 

mieszkańcami jakieś spotkania 

P. Wójtowicz – ja już mówiłam, że trzeba się bardzo zastanowić nad tą kanalizacją, nie robić 

w próżnię bo może nikt się nie będzie chciał podłączyć, 

z rozmów z mieszkańcami wynika, że wola przydomowe. 

P. Kobos – jeśli chodzi i Beszowa to którędy będzie nitka szła 

P. Wójt – ja w tej chwili nie mogę powiedzieć którędy będzie szła ale jak będzie szła ale jak 

będzie za stodołami to będzie długie przyłącze. Natomiast Pani Jolu jak będzie kanalizacja to 



mieszkaniec będzie się musiał przyłączyć i nie jest to tak, że oczyszczalnie przydomowe są za 

darmo – trzeba prąd, wywóz osadów, filtry. 

P. Kwiecień – niektórzy się nie mogą doczekać i zakładają przydomowe 

P. Przew. – czy jest taka możliwość, że będzie można na takich samych zasadach jak 

dotychczas, chodzi mi o udział mieszkańców 

P. Wójt – takie były ustalenia na którejś sesji, że płacimy tyle samo 

P. Kobos – czy trzeba będzie drugi licznik na wodę do obory. 

P. Wójt – jak nie będzie podłączona do kanalizacji to tak. 

  

P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała: 
 


